
DİVAN KURULU RAPORU

SineBir olağan Genel Kurulu 24 Aralık 2011 günü ilan edilen salonda yeterli Çoğunluğun

olduğu tespit edildikten sonra toplandı. Divan Başkanlığı için Reyis Çelik, divan

katıplıklerı için Erdoğan Kar ve Nazif Tunç önerildi, genel kurul oy birliği ile divanı

onayladı. İsmail Güneş yönetim kurulu faaliyet raporunu okudu, Faaliyet raporu

hakkında üye Atilla Engin: Yönetim kurulu olarak "telif nedir? Sinema alanında

herhangi bir meslek birliği telif alabilir mi?" Alamaz bunun için 8 meslek birliği bir

araya gelerek ortak bir sözleşme yaptık. Bana göre 5846 sayılı yasada önemli bir sorun

yok. Esasen Siyasi irade yeterince arkasında durmuyor. Esasen bizimde sorunumuz

yeterince aidat ödemiyoruz. Sivil toplum örgütü olan meslek birliklerinin iÇi

doldurulmalı. şu anda geldiğimiz nokta çok önemli ortak protokol tamam. Protokol ilgili

yerlere gönderildi. Bundan sonrası dava açabilecek güce sahip olmalı. Sonra Ahmet

Akıncı söz aldı: 5846 sayılı yasa itgili söyleyeceklerim şu burada en çok mağdur edilen

benim. Filmim Kültür bakanlığında korsana düştü. Dava açtım. Ancak İnternette filmim

dönmeye devam ediyor. Eriş Akman'a söz verildi. Senaryo tas|ağından bahsetmek

istiyorum. SineBir tarafından tasdik edilen senaryo çok önemli. Bizim tek daYanağımız

budur. Saklama ve tasdik elektronik ortamda yapılmalı. Hem daha az Yer tutacaktır

hem de bu kadar kağıt yığılmayacaktır. SineBirde en önemli eksiklik üYe iletiŞim

eksikliğidir. yılda en az 3 istişare toplantısı yapılmalı. Üye Bülent Pelit'e söz verildi. Yeni

yönetimde eşit şekilde temsil olmalı. Barış içinde bir yönetim hedeflenmeli. Takiben

Haluk Ünal söz aldı. Bir önceki kongrede birleşme için yazılı bir öneri karar alınmıŞtı.

Buna göre eser sahipleri bir çatı altında yapımcılar bir çatı altında birleŞmeli. Zaten

oyuncu örgütü tek olduğu için sorun yoktu. Bugün birleşeme zorlanmalıdır. Murat

çobanoğlu: Dayanışma örneği olarak Cem Başeskioğlu ile ilgili örnek verdi. Sonra

sinema salonları bir bir yıkılıyor. Emek sineması için bugün yapılacak protestoYa dikkat

çekti. Rydın Sayman: Meslek birliği üyelerle iletişimde eksiklik taşıyor. Yönetim Kurulu

zaafı var. Seçilecek yeni yönetimde çalışacaklar aday olmalı. SanatSal etkinlikler

komisyonu festivaller de etik ilkeleri devreye sokmalı. İsmail GüneŞ: Cem BaŞeskioğlu

konusunda haksızlık yapılıyor, BasınCa çıkan ilgilenilmiyor doğru değil. Haber aldığımız

andan itibaren gerekli yerlere başvuru yaparak konuyla ilgilendik ve tedavisi YaPıldı.

Eriş abinin eser saklarira konusunu hukukçumuz ile görüştük Bilgisayara aktarıldığında

olası bir dava açılması halinde karşı taraf mahkemeyi uzatmak yoluna gitmek iÇin hard

disk kaydının tarihini isteyebilir buda ikinci bir bilirkişinin oluşması demektir. Bu Yolu

doğru bulmuyor. Güç birliğinin olması önemli. İhtarlar çekmeye devam ediyoruz.YaYın'cı

avukatları hala bu alanda sinemacıların telif alamıyor olmasına şaşırıyor. ÜYe iletiŞimi

konusuna gelince bugün 24O üyemizvar, Kongreye katılan üye sayımız 62.Yetki Veren

üye sayımız ise 9. iletişimi mail ile kuruyoruz. Danışma kurulu toplanamıyor Biz bunları

seçmişiz onlara direktif vermeyi zul sayarım. Sanatsal Etkinlikler komisYonu,

festivallere yurtdışından katıtmak isteyen filmlere sanatsal etkinlik belgesi alır. Ben

göreve gelince bir tüzük hazırlattık. Festival düzenleyen kuruluşlar ile toPlantı YaPtık,

Ve bir internet sitesi kurduk. Tamda bu sırada Aydın arkadaşımız Adana Film festivali

ilgili bir soru sordu. Sonrası yeni bir tartışmaya gitti. Bunu kişiselleŞtirdiğini söYlemek



istiyorum. Başka bir söz alan olmadığı için yönetim kurulunun ibrası genel kurulun

oylarına sunuldu. Genel kurul yönetim kurulu ve faaliyet raporunu oy çokluğu ile ibra

etti. Kongre gündemdeki diğer maddelerin görüşülmesine geçildi. Mali rapor okundu

ve genel kurulda oylandı. Oy çokluğu ile kabul edildi. Aynı şekilde tahmini rapor okundu

ve oylandı. oy çokluğu ile kabul edildi. Denetim Kurulu raporu okundu ve genel kurulca

oylandı. Genel kurul oy çokluğu ile denetim kurulu raporunu onayladı. Divana verilen

önerge okundu. Önergede Eser sahibi meslek birliklerinin birleşmesi hususunda

yönetim kuruluna yetki verilmesi. İmzalayanlar: Atitla Engin, A.Haluk Ünal,Abdülkadir

Ede,Hakkı Metin Günay,Tevfik Şenol,Mahsun Kırmızıgil,Tunç Davut. Önerge genel

kurala okundu ve oylandı. Genel kurul önergeyi oy çokluğuyla onayladı. Takiben Genel

kurul Yönetim,Denetim,Haysiyet ve Teknik Bilim KuruIları asil ve yedek üyelerinin

seçimlerine geçildi. Genel kurul seçimlerin çarşaf liste ile yapılması üyelerin oyuna

sunuldu. Genel kurul çarşaf liste ile yapılması oy birliği ile kabul edildi. Adayların

tahtaya isimlerinin yazılması ve seçimlere geçilmeden 5 dakika ara verildi. AraYı

takiben seçimlere geçildi. Kongreye 7l(yetmişbir) kişi (seçimlere vekalet gönderen

9(dokuz)kişi dahil katıldı. Oylamaya 69(altmışdokuz) kişi katıldı. Seçimlerin sonucunda

sayımlara geçildi. Divan, üyelerin huzurunda sandık açılmış sonrada sayımlara geÇildi,

Sayımlar sonucunda seçim listesi aşağıdaki gibi kesinleşmiş, Genel Kurul tutanağı
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